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ORSZÁGGYúL1 SI xÉPVISELÓ

Dr. Molnár Lajos
egdszségügyi miniszter
1051 Budapest, .Arany J. u. 6-8 .

Tisztelt Miniszter Úr!

Orszaggyules Szervezes

- 2007 MARC 12.

A Házszabály 91, paragrafusa értelmében írásbeli kérdést kívánok felteruii Ünn .ek az alábbiak
szerint :

Mikor készül el a .Dd1-Al ö1dün és ezen belül Kiskunfélegyházán a tervezett légi(helikopter)
mentőbdzis és ezzel párku ~osan mikor indul be a mentá'selíkopter szolgdlat?

Megkeresésemnek ezen a formáját az Onnel történt parlamenti konzultáció alapján adtam . A
kérdéskör ismételt felvetését az indokolja, hegy az írott és az elektronikus médiában az elmúlt
napokban s~os közlés jelent meg, ami a fentebb említett szolgálat beindításának különböző
nehézségeit ecseteli, illetve azt, hogy a mentőhelikopter bázis kiépítése, a mentőhelikopter
telepítése és szolgálatba állítása különböző körii1ményck miatt késedelmet szenvedhet. Az
ezzel kapcsolatos sajtóanyagot mcllékelcm, ami azt tükrözi, hogy az érintett megyékbe-a ezz a
j)egatfv hír kifejezett hangsúlyt kapott, gyakorlatilag az újságok első oldalára kerülve .

Mindezek alapján, elsősorban szalanai indokokra hivatkozva, de nem tagadva az ügy politikai
momentumait sem kérném mielőbbi hathatós segítségét a felmerült nehézségek
megoldásában .

Szárromra a problémakOr újböli „megnyitása" azért is furcsa másrészt pedig elfogadhataflan,
mivel az egdszségügyi struktúra - szerintem is elkerillhetetlen, ugyanakkor részlctciben talán
vitatható - átalakításának egyik sarkalatos pontja (volt?) a sürgősségi ellátás fejlesztése,
másrészt a magas szintíd szakellátások koncentrálása (lásd sülyponti kórházakat, mely
megoldással szakmailag szintén egyetértek), arai önmagában feltételezi a betegszállítás e
gyors formájának a fejlesztését, a legmagasabb szintű ellátások időben való hozzáférhetősége
szempontjából

Szakmai indokként nem csak a régió rendkívül nagy közlekedési leterheltségét, az ezzel járó
sokszor rendkívül súlyos, katasztrófa méretű baleseteit eniilítem, hanem - várhatóan szintén
rövekvi számú - más, esetleg belgyógyászati (cardiovascularis) s1 rgösségi eseteket is,
amelyck nem csak az életmentes szempontjából relevánsak, hanem a maí terápiás
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lehetőségeink mellett fzatal emberek vonatkozásában a teljes munkaképesség visszaállításéi is
eredrnényezhetik hosszú évekre, az ezzel járó társadalmi és gazdasági pozitív hatásokkal .

Ezen túlmenően - utalva az egyik mellékletre, ahol a miniszterelnök pont erről beszél a
Parlamentben - a 6 mentőhelikopter bázis megdpitése a 100 lépés program részeként, nem
gondolndin, hogy negligalhat6 lenne. Sem pedig azt, hogy újra meg kellene azt a vitát nyitni,
hogy hol legyen a légi mentőbázis, mivel az is jál látszik a képen, hogy azon
Kiskunfélegyháza szerepel, mivel városunk idldrajzilag a legkedvezőbb helyen fekszik a
szolgáltatás szempontjából .

Tájékoztatom Ont, hogy a 100 lépés program kidolgo?Asakar, annak megvitatásakor ez a
kdrdu5s tc bbek kőzött szerepelt a Parlament egészségügyi Bizottsága elölt is, aholl a
miníszteriw-n, de az QMSZ rdszdréSl is Kiskunfdlegyhaza Iett megjelelve a bázis kiépítésére .

A félegyházi telepftds mellett szól az is, bogy az itt talAihaO repüldtér alkalmas lenne a
mentőhelikopter fogadására, mdsrdszt a s7Ükséges infrastruktúra (hangár, szociális kiszolgáló
létesítmények, stb .) részben már rendelkeTrhsre áll, illetve gazdaságosan, relatíve nem nagy
költs6ggel fejleszthető .

Mindezek alapjárt tisztelettel kérem segftségét, intézkedését, hagy a félegyhází légi
mentőbázis mielőbb kiópillhessen, a mentőhelikopter szolgálatba állhasson, biztosítva ezzel
régiónk lakosságának is aa legsúlyosabb esetekben, az életben maradáshoz, esetleg a teljes
restnációhoz való, a mai kar szintjén elvárható esélyeket .

Kiskunfélegyháza.,2007. 03. 0&

Orszag ules Szervezel

Köszzinettel és tisztelettel :

I ári Levente dr.
országgyűl képviselt (MSZP)
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